
Ahoj, já jsem Goci. 

Nebo taky Jan Gocník. Ale Honzů určitě už znáte moc, a já se 

snažím být nekonfliktní :) 

Studuju v prváku na matfyzu Programování a Softwarové 

systémy. Trávím čas organizováním, programováním, zpíváním, a 

moc rád si povídám s lidmi, protože lidi jsou fajn. 

 

Proč kandiduju do Kolejní Rady? 

Protože Kolejní Rada je super. To, co dělají, je super. A bude nejspíš super i beze mě, ale právě by 

mohla být super i se mnou.  

Co chci v KR dělat 

 Učit se. Nejdu v KR udělat převrat. Chci navázat na to, co dělá, a prozkoumat nové možnosti. 

 Naslouchat Vám. Jsem otevřený jakýmkoliv návrhům, pokud nejsou až moc nemravné. 

 Vést dialog se správcem sítě. KolejNET je složitý a má to své důvody. Nicméně chci 

společně se správou sítě kolejí hledat řešení, které by vyhovovalo oběma stranám, a zároveň 

umožňovalo připojování zařízení jako tabletů nebo chytrých telefonů. 

 Pracovat na zlepšení dopravní obslužnosti. Dojíždím na Malou Stranu, takže vím, jaká je 

to otrava. A nedobrovolný teambuilding na Kuchyňce, protože si tři 201 po sobě vzaly 

dovolenou a vy už nemůžete dále předstírat, že své spolužáky nevidíte, taky nevyhovuje 

každému. 

Co nabízím 

 Své (narůstající) zkušenosti z organizování ŠMF a KSP 

 Nadšení do činností, které dávají smysl a zpříjemňují nám život na koleji 

 Pohodové jednání 

 Som napoly Slovák, a mám vás všetkých rád 

 Smysl pro humr 

 Nebudu vést KR jako firmu 

 Za jídlo Vám zprovozním KolejNET :) 

 

 

Chcete-li mi něco sdělit, o něco mě požádat, nebo si prostě jenom popovídat: 

jagotu@gmail.com 

https://www.facebook.com/jan.gocnik.over9000 


